
BEANTWOORDING 
VOORAF GESTELDE VRAGEN

ZAAKNUMMER

Datum indiening vragen 31-10-2022

Van De fractie van Mooi Kaag en Braassem

Onderwerp Raadsvoorstel 1 jaar langer bibliotheek Leimuiden open 
houden en alternatieven onderzoeken

Vragen

1.  Waaruit blijkt dat afhaalpunt Hoogmade een succes is, graag rapport/document 
waaruit dit blijkt?

Antwoord
Het afhaalpunt in Hoogmade is ondergebracht in een gebouw van de CCH. In deze zaal zijn 
ook nieuwe activiteiten (biljart) gestart en de CCH heeft ons laten weten de meerwaarde in te 
zien. Ook de brede school geeft aan dat het afhaalpunt een goede aanvulling is om de 
bibliotheek op school. (De leerlingen van Ter Does nemen boeken mee naar huis.)
 

2. In welke kernen is op dit moment een afhaalpunt boeken geregeld? 

Antwoord
In Hoogmade en Woubrugge zijn afhaalpunten. Het plan is om in 2023 ook Rijpwetering/Oud 
Ade en Rijnsaterwoude toe te voegen. 
 

3. We zijn nu ruim 2 weken verder, kan de wethouder nu wel het overzicht met 
uitsplitsing van de kosten van de nieuwe bibliotheek vestiging RV aangeven?

Antwoord
Nee, er is geen overzicht met uitsplitsing van de kosten van de nieuwe bibliotheek in RV vóór 
de besluitvorming over Leimuiden. (Er vanuit gaande dat er in afzienbare tijd een besluit over 
Leimuiden wordt genomen.)

Als de raad ons de opdracht geeft conform advies, kunt u verschillende scenario’s tegemoet 
zien, met bijbehorend prijskaartje, zodat u over een jaar een goede afweging kunt maken 
over het totaal en alternatieven in Leimuiden.  
 

4.  Nieuwkoop kan je vergelijken met Kaag en Braassem althans dat vindt Mooi K & B. 
Kan de wethouder aangeven hoe Nieuwkoop het geregeld heeft

Antwoord



Nieuwkoop subsidieert Rijn en Venen rechtstreeks. Nieuwkoop heeft een bibliotheek 
vestiging in Nieuwkoop, in het IKC in Ter Aar en 1 afhaalpunt in Zevenhoven. Nieuwkoop 
werkt net als de Driemaster nauw samen met Rijn en Venen en heeft het zelfde inhoudelijke 
aanbod qua taalcafé, voorleesexpress, bibliotheek op school ed.  


